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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Meddig folytatódhat még a roma pénzek elherdálása? II .” címmel a Házszabály 91 .
-a alapján kérdést kívánok benyújtani Herczog László szociális és munkaügyi

miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Szociális és Munkaügyi Minisztérium honlapjának tájékoztatása szerint, a Konszenzu s
Alapítvány 27 millió Ft-os támogatást kapott a Roma Integráció Evtizede Progra m
keretébő l a „Roma telepek felszámolása projekthez kapcsolódó mentori tevékenység ellátás a
tárgyában közbeszerzési eljárás” céljára, mely tevékenységet 2009 . június 29. és december
31 . között kellett az alapítványnak elvégeznie .

Bizonyára véletlen, hogy a minisztérium épp egy olyan alapítványra bízta a „Roma telepe k
felszámolása projekthez kapcsolódó mentori tevékenység ellátása tárgyában közbeszerzés i
eljárás” lefolytatását, melynek vezető kurátora Jékli Sándor szociológus, az egri MSZ P
elnökségi tagja, továbbá az Egri önkormányzat szocialista képvisel ője .

Mint ahogy az is mer ő véletlen, hogy a Szociális és Munkaügyi Minisztérium roma ügyekke l
is megbízott államtitkára, Korózs Lajos, aki 2006 áprilisában Heves megye VI . sz. egyéni
választókerületéb ő l került a Parlamentbe, 1991 és 1994 között, majd 1995-tő l ismét az MSZ P
Eger városi szervezetének elnöke, maga is az ELTE Szociológiai Intézetének hallgatója volt ,
a saját honlapján közzétett információk szerint .

Kérdezem Miniszter Urat :

1. Szíveskedjen részletesen beszámolni arról, milyen kritériumok alapján választották
ki a Konszenzus Alapítványt a fenti feladat elvégzésére ?

2. Kik voltak a döntéshozók az ügyben, illet őleg a bíráló bizottság tagjai?
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3. A „Roma telepek felszámolása projekthez kapcsolódó mentori tevékenység ellátás a
tárgyában közbeszerzési eljárás” lefolytatására hány pályázat érkezett, kik voltak a
pályázók, s milyen indokokkal kerültek elutasításra ?

4. Kérem, számoljon be részletesen arról, milyen tevékenységet végzett a megjelölt
időpontban a Konszenzus Alapítvány a rendelkezésére bocsátott 27 millió F t
közpénzből, mely a cigányság integrációját lett volna hivatott elősegíteni?

5. Szíveskedjék továbbá az Alapítvány által végzett, a fent nevezett 27 millió Ft állami
támogatásból finanszírozott tevékenység teljes dokumentációját számomr a
elküldeni.

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Budapest, 2010 . március 9 .

Balog Zoltá n
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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